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Hein de Jongh

Van: Hein de Jongh
Verzonden: woensdag 7 februari 2024 17:37
Aan: Hein de Jongh
Onderwerp: FW: Rondvraag November GB

Van: Karen Millenaar <K.Millenaar@geertruidenberg.nl> 
Verzonden: dinsdag, december 12, 2023 8:19 AM 
Aan: Burgemeester Marian Witte <M.Witte@geertruidenberg.nl> 
Onderwerp: Fwd: Rondvraag November GB  
  
Hoi Marian, 
Zie hieronder. 

Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
Begin doorgestuurd bericht: 

Van: Albert Smit <A.Smit@geertruidenberg.nl> 
Datum: 11 december 2023 om 16:55:46 CET 
Aan: Karen Millenaar <K.Millenaar@geertruidenberg.nl>, Irene de Groot 
<I.deGroot@geertruidenberg.nl> 
Kopie: John Langermans <john@langermansreiniging.nl> 
Onderwerp: Rondvraag November GB 

  
Beste Voorzitter,  
 
Ik heb even de tijd genomen om eens rustig de rondvraag te bekijken, van de betreffende 
vergadering in november. In alle oprechtheid zou ik u willen vragen, dit ook eens te doen. Op 
de vragen van Gemeentebelangen (bij monde van Dhr Langermans) schorst u zelfs ivm 
onderling overleg binnen het college.  Na de schorsing gaat u verder met uw beantwoording 
dat u Dhr Langermans gaat voorzien van de antwoorden per memori,  zelfs voor de 27e!! 
Waarom dan na verloop van tijd weer vragen stellen……. 
 
De vragen waren als volgt: 
 
1  In uw mail van juli 2023 geeft u aan dat de bijeenkomst met de direct omwonende anders 
is verlopen vanwege de andere samenstelling van de groep dan alleen de direct omwonende. 
In het recent ontvangen  verslag  van die zelfde avond word duidelijk dat de bijeenkomst 
werd beëindigd door de direct omwonende, omdat het college niet de “waarheid” sprak, over 
een mogelijke tweede locatie. Welke variant is de juiste weergave omdat beide verslagen 
door u als college zijn gemaakt? 
 
2. Wat is de reden dat omwonende die dichterbij het AZC wonen dan sommige mensen aan 
de Zijlweg , niet zijn uitgenodigd? 
 
3. Wie houd die mensen in de gaten die een behoorlijke rugzak hebben, verslaafd zijn en 
onderdeel zijn van de samenleving. Wie is hier verantwoordelijk voor?  
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Wij zoden graag echt een snel antwoord wensen aangezien uw al een toezegging heeft 
gedaan tijdens de rondvraag.  
 
 
  
Met vriendelijke groet,  
vanuit de mooie gemeente Geertruidenberg, 
 
Albert Smit en John Langermans  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Albert Smit 
 
Doorkiesnummer:  
 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Karen Millenaar 
Raadsgriffier 
Doorkiesnummer: 508 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Hein de Jongh 
Wethouder Wonen en Financiën 
Doorkiesnummer: 503 
 


